





EXCLUSIVE ACCOMMODATION OFFERS FOR THE 1ST ASIA PACIFIC CONGRESS IN PERINATAL MEDICINE (APCPM 2025) 馬 沿 沿 店 COURTYARD®

香港沙田 Hong Kong Sha Tin

香港沙田萬怡酒店特惠住宿 "亞太圍產醫學大會 2025"

Book your stay with us directly for a special discount on the room rate!

向我們預訂指定期間的住宿,即可享房價特別優惠!



Booking Period: Now until 11 Sep, 2025

Staying Period: 18 - 22 Sep, 2025 (both dates inclusive)

預訂日期:即日起至2025年9月11日

入住日期: 2025年9月18-22日(包括首尾兩日)

Terms and conditions:

- *The price is subject to 10% service charge and 3% hotel accommodation tax
- The offer applies to individual booking made by selected clients only.
- The offer cannot be used in conjunction with other promotional terms, discounts and coupons.
- Photos are for reference only.
- · Courtyard by Marriott Hong Kong Sha Tin reserves the right of final decision on any dispute.

條款及細則:

- *價格須另加收10%服務費及3%酒店住宿稅
- 優惠只適用於由特選客戶直接預訂的房間。
- 優惠不可與其他推廣、折扣及優惠券同時使用。
- 上述優惠只適用於參加論壇之客人
- 如有任何爭議,香港沙田萬怡酒店保留最終決定權。

Contact Us Now 立即聯絡

Lindsey Tai 戴琳婕 Assistant Director of Sales 助理銷售總監 T 852.3940.8817

E <u>lindsey.tai@courtyard.com</u>

Courtyard by Marriott® Hong Kong Sha Tin

Hong Kong Sha Tin 1 On Ping Street, Shatin, N.T., Hong Kong T 852.3940.8888 F 852.3940.8828 W Marriott.com/HKGST